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mojo .,1hzOLVH·cl:ie z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, 

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska, 
ktore odbylo si'r w dniu 5 czerwca 2013 roku 

o godzinie 1030 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych 
Przewodnicz'!cy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stano wi zal,!cznik 
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porz'!dek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przedstawienie porz~dku obrad. 
3. Przyjycie wniosk6w w sprawie zmian w porz'!dku obrad. 
4. Wydanie opinii komisji dotycz~cej projektu uchwaly w sprawie przYJycIa Oceny 

zasob6w pomocy spolecznej na rok 2012 dla miasta Marki. Druk nr 392. 
5. Wydanie opinii komisji dotycz~cej projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly 

numer XXXVIII/292/2013 Rady Miasta Marki z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 
regulaminu utrzymania czystosci i porz'!dku na terenie miasta Marki. Druk nr 394. 

6. Sprawy r6zne. 
7. Zamkniycie posiedzenia. 

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porz;!dku obrad. 

Radny Marek Szczepanowski zwr6cil siy do Przewodnicz~cego Komisji 0 mozliwosc 
zabrania glosu na posiedzeniu w sprawach z kt6rymi zglosili siy do radnego mieszkancy 
m.in.; dozywianie os6b ubogich; interwencji w sprawie prywatnej kamienicy, kt6ra grozi 
zawaleniem. 

Przewodnicz'!cy Komisji zasugerowal aby radny Marek szczepanowski zabral glos w 
wspornnianych przez niego kwestiach w pkt. 6 porz'!dku obrad sprawy r6zne. 

Pkt. 4. Wydanie opinii komisji dotycz;!cej projektu uchwaly w sprawie przvjecia Oceny 
zasobow pomocy spolecznej na rok 2012 dla miasta Marki. Druk nr 392. 

Projekt uchwaly w sprawie przyjycia Oceny zasob6w pomocy spolecznej na rok 2012 dla 
miasta Marki. Druk nr 392 stanowi zal,!cznik nr 2. 

Burmistrz Janusz. Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 392. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodnicz~cy Komisji zarz,!dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
w sprawie przyjycia Oceny zasob6w pomocy spolecznej na rok 2012 dla miasta Marki. Druk 
nr 392. 

Glosowanie: 
za- 9 
przeciw- 0 
wstrzymalo siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywn~ opiniy. 



Pkt. 5. Wydanie opinii komisji dotyczacej projektu uchwalv w sprawie zmiany uchwalv 
numer XXXVIII/292/2013 Rady Miasta Marki z dnia 27 marca 2013 roku w sprawie 
regulaminu utrzymania czystosci i porzqdku na terenie miasta Marki. Druk nr 394. 

Projekt uchwaly w sprawie zrniany uchwaly numer XXXVIII/292/2013 Rady Miasta Marki z 
dnia 27 marc a 2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzq.dku na terenie 
miasta Marki druk nr 394 stano wi zalq.cznik nr 3. 

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 394. 
Burmistrz poinformowal r6wniez 0 zmianach wprowadzonych do projektu uchwaly zgodnie 
z zaleceniami przekazanymi telefonicznie przez Prawnika Wojewody Mazowieckiego. 

Dyskusji nie podjyto. 

Przewodniczq.cy Komisji zarzq.dzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly 
w sprawie zmiany uchwaly numer XXXVIII/292/20 13 Rady Miasta Marki z dnia 27 marca 
2013 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porzq.dku na terenie miasta Marki. 
Druknr 394. 

Glosowanie: 
za- 9 
przeciw- 0 
wstrzymalo siy - 0 
Projekt uchwaly otrzymal pozytywnq. opiniy. 

Pkt. 6. Sprawy r6zne. 

Radny Marek Szczepanowski poinformowal, iz zglosili siy do niego mieszkailcy z inicjatywq., 
iz bydq. zbierac podpisy aby miasto dla najbiedniejszych os6b finansowalo cieply posilek 
zimq.; radny marek Szczepanowski zwr6cil siy do Burmistrza z prosbq. aby Osrodek Pomocy 
Spolecznej przygotowal informacje dot. m.in. ilosci os6b potrzebujq.cych pomocy. 

Nastypnie radny Marek Szczepanowski poinformowal 0 bardzo zlym stanie budynku 
prywatnego znajdujq.cego siy przy ul. Pilsudskiego 193 w Markach, kt6ry grozi zawaleniem a 
w kt6rym mieszkajq.ludzie; radny Marek Szczepanowski zasugerowal, iz nalezaloby wystq.pic 
w tej sprawie do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz kontaktowal siy w tej kwestii 
z Komendantem Komisariatu Policji w Markach, kt6ry zobowiq.zal siy objq.c nadz6r nad tym 
budynkiem; Burmistrz wystq.pi z wnioskiem do PINB w Wolominie. 

Radny Dariusz Boryczko zwr6cil uwagy na spr6chniale drzewa zagraZajq.ce bezpieczenstwu, 
kt6re znajdujq. siy w rejonie ulic: Wierzbowej, Modrzewiowej, Blykitnej i pastelowej. 

W dalszej cZysci dyskusj i radni zadawali pytania do Burmistrza J anusza Werczynskiego dot. 
m.in. przetargu na odbi6r odpad6w oraz zmianjakie niesie nowa tzw. "ustawa smieciowa". 

W dyskusji udzial wziyli m.in; Przewodniczq.cy Rady Marcin Piotrowski, radna Agnieszka 
Luzynska, Burmistrz Janusz Werczynski, radny Jacek Orych. 



Przewodnicz~cy Komisji zwr6cil siy z pytaniem do Pana Marcina Skrzecza pracownika 
Wydzialu Ochrony Srodowiska czy urz~d miasta wydawal zgody na skladowanie odpad6w w 
rejonie ul. Grunwaldzkiej i Ok6lnej. 

Pan Marcin Skrzecz poinformowal, iz wydano zgody ustn~ firmie SIT A na przeladunek. 

Przewodnicz~cy Komisji zwr6cil siy 0 interwencjy w sprawie nawiezionych hald ziemi przy 
zbiorniku wodnym w rejonie ul. Grunwaldzkiej, ewentualnie 0 zamontowanie mobilnej 
kamery. 

Radna Danuta Stefaniak zwr6cila siy z prosb~ 0 wybudowanie garb6w przy ul. Katowickiej, 
Poznaftskiej i Konopnickiej w Markach. 

Radna Agnieszka Luzynska przypornniala 0 deklaracj i zlozonej w sprawie budowy garb6w 
przy ul. Braci Briggs6w. 
Radna Agnieszka Luzynska zasugerowala sprawdzenie ulicznych handlarzy warzywami przy 
ul. Malachowskiego z uwagi na skargi okolicznych przedsiybiorc6w, kt6rzy zglaszali siy do 
Pani radnej. 

Przewodnicz~cy Komisji poinformowal, iz wplynyla prosba od Przewodnicz~cego Komisji 
Rewizyjnej aby Komisja Zdrowia wydala opiniy nt. skargi mieszkaftca Marek dot. 
zagospodarowania terenu w rejonie targowiska miejskiego przy ul. Paderewskiego 
wMarkach. 
Przewodnicz~cy Komisji przypornnial, iz niniejsza skarga w celu zapoznania siy jest dostypna 
w Biurze Rady Miasta Marki. 

Pkt. 7. Zamkniecie posiedzenia. 

Przewodnicz~cy Radoslaw Dec 0 godzinie 1200 zarnkn~l posiedzenie Komisji Zdrowia, 
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srod,owiska. 

Protokolowala; 
Anna Broma Przewodnicz~cy Komisji 
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